



Forum Samenleving en Ruimte

Besluitenlijst van de openbare vergadering op dinsdag 17 februari 2025 in het Stadhuis.

Voorzitter: R.A.W.M. Gabriëls

Griffier: M.W. Bosma

Forumleden: J. Broere (ChristenUnie–SGP), G.C.M. van Eck (Onafhankelijken), A.A. Griffioen (VVD), M.W. Hokken (CDA), A. Huizinga (Onafhankelijken) *tot en met punt 4*, J. Mook (Progressief Oudewater), L.J. Oosterom (CDA), A. van 't Veen (Progressief Oudewater), A.Th. Wildeman (Onafhankelijken) *vanaf punt 5*

Collegeleden: W.J.P. Kok (wethouder), B.C. Lont (wethouder), B.M. Schomaker (wethouder), D.C. de Vries (burgemeester), S.G.M. van Eck (gemeentesecretaris)

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Vaststellen besluitenlijsten

De besluitenlijst Forum Samenleving en Ruimte van 20 januari 2025 wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Raadsinformatiebrief Brief provincie over windenergie (165551)

Er wordt ingesproken door de dames A. van Noort, M. Knotters en T. van Oirschot en de heren J. van Noort en A. Vroegindewij.

Vragen van forumleden Oosterom, Griffioen, Huizinga, Broere en In 't Veen, en van insprekers worden beantwoord door wethouder Lont.

Dit onderwerp is ook geagendeerd in een extra forumvergadering op dinsdag 11 maart 2025 (in aanwezigheid van gedeputeerde H. van Essen).

Forumlid Huizinga verlaat de vergadering, forumlid Wildeman sluit aan.

5. Raadsvoorstel Verordening Jeugdhulp gemeente Oudewater 2025 (142419)

Er wordt ingesproken door de dames A. Melkert en L. Markus. De inspreektekst van mevrouw Markus is toegevoegd aan de stukken bij de agenda.

Vragen van forumleden Broere, Van 't Veen, Griffioen en Van Eck worden beantwoord door wethouder Schomaker.

Wethouder Schomaker doet de [toezegging](#) de uitgebreidere beantwoording van de vragen van de VVD schriftelijk aan de raad te sturen. [\[Toezegging T-943\]](#)

Wethouder Schomaker doet de [toezegging](#) de beantwoording van de vragen van De Onafhankelijken schriftelijk aan de raad te sturen. [\[Toezegging T-944\]](#)

Het raadsvoorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 6 maart 2025.

6. Raadsvoorstel Zienswijze Kaderbrief 2026 GGDrU (168209)

Vragen van forumlid Hokken worden beantwoord door wethouder Kok.

Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 6 maart 2025.

7. Raadsvoorstel Zienswijze Kaderbrief 2026 gemeenschappelijke regeling Ferm Werk (163236)

raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 6 maart 2025.

8. Raadsvoorstel Tijdelijke huisvesting Stads kantoor (162882)

Er wordt ingesproken door de heer J. Sluijs en de heer Verweij (van Dabar bijbelgemeente).

Vragen van de sprekers en van forumleden Griffioen, Broere, Oosterom en Van 't Veen worden beantwoord door wethouders Schomaker, Lont en Kok.

Wethouder Kok doet de [toezegging](#) argumenten voor het handhaven van de opgelegde verplichting tot geheimhouding met betrekking tot de intentieoverkomst met Promad schriftelijk met de raad te delen. [\[Toezegging T-945\]](#)

Het raadsvoorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 6 maart 2025.

9. Terugkoppeling verbonden partijen

Wethouder Kok doet mededeling dat naar aanleiding van een krantenbericht over tewerkstelling van asielzoekers bij een bepaald bedrijf de directie van Ferm Werk dit als een uitdagend perspectief ziet en het gesprek met bedoeld bedrijf opent.

10. Ter inzage liggende stukken

Wethouder Kok doet de [toezegging](#) de vragen van forumlid Hokken over **A03 raadsnotitie taallessen** schriftelijk te beantwoorden.

[(1) Waarom is gekozen voor Sagenn als zij op dit moment zich afvragen of zij iets kunnen aanbieden? (2) Er wordt op dit moment niets aangeboden; is nagedacht over

mogelijke alternatieven als taalmaatjes en taalhuis? (3) Hoe zorgt Sagenn er voor dat er genoeg groepen gemaakt kunnen worden?] [Toezegging T-946]

11. Gelegenheid tot het stellen van vragen aan portefeuillehouders

Vraag van VVD over **planning besluitvorming Statenland** wordt beantwoord door wethouder Schomaker.

Wethouder Schomaker doet de [toezegging](#) de beantwoording van de vraag over planning besluitvorming Statenland schriftelijk aan de raad te sturen. [Toezegging T-947]

Vraag van VVD over **update van de herontwikkeling van de Klepper** wordt beantwoord door wethouder Kok. Aanvullende vragen van forumleden Griffioen en Van 't Veen worden beantwoord door wethouder Kok.

12. Politieke agenda

Forumlid Griffioen vraagt naar aanleiding van openstaande motie en toezeggingen naar de stand van zaken verkeerscirculatieplan, en herstel rijrichting en afsluiting binnenstad. Wethouder Kok doet de [toezegging](#) de stand van zaken betreffende het verkeerscirculatieplan, en herstel rijrichting en afsluiting van de binnenstad aan de raad te berichten. [Toezegging T-948]

Forumlid Van 't Veen vraagt of de afdoening van motie M-100 opnieuw gepland kan worden. Burgemeester De Vries geeft aan dat dat zal gebeuren in april.

Er worden geen wijzigingsvoorstellen gedaan. De **grijs gemarkeerde** moties en toezeggingen zijn daarmee daadwerkelijk afgedaan.

13. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 23:13 uur.

Aldus vastgesteld door het Forum Samenleving van de gemeente Oudewater tijdens de vergadering van 31 maart 2025,

de griffier,

mr. M.W. Bosma

de voorzitter,

R.A.W.M. Gabriëls MA